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Zápis z jednání
Výboru pro udělování medailí Kraje Vysočina č. 3/2011

konaného dne 21. 10. 2011

Přítomni:

1. Lubomír Strnad 4. Jaroslav Hulák

2. Ivo Rohovský (předseda) 5. Zdeněk Kadlec (tajemník)

3. Jan Slámečka (místopředseda)

Nepřítomni (omluveni):

1. Jiří Běhounek 4. Jaroslav Svoboda

2. Vladimír Cisár 5. Simeona Zikmundová

3. Jan Tecl

Návrh programu:

1. Zahájení;

2. Dohoda termínu prosincového zasedání výboru;

3. Projednání témat do plánu činnosti výboru na rok 2012;

4. Diskuse a různé;

5. Závěr.

1. Zahájení 
Ivo Rohovský, předseda Výboru pro udělování medailí Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné 
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že výbor není usnášeníschopný.
Přednesl návrh programu, který byl 4 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly 
vzneseny žádné připomínky.

2. Dohoda termínu prosincového zasedání výboru
Dle kalendáře pana hejtmana a ředitele krajského úřadu byl stanoven termín dalšího zasedání 
Výboru pro udělování medailí Kraje Vysočina na čtvrtek 8. prosince 2011, od 12.00 hodin, 
v restauraci Buena Vista v Jihlavě.

3. Projednání témat do plánu činnosti výboru na rok 2012
Ivo Rohovský informoval, že plán činnosti výboru na rok 2012 bude připraven ve stejné struktuře 
jako na letošní rok, pouze vzhledem ke konci volebního období, bude plán činnosti ukončen 
v říjnu 2012 předáním medailí oceněným.
Návrh plánu činnosti na rok 2012 bude členům výboru elektronicky rozeslán a na prosincovém 
zasedání výboru bude předložen ke schválení.

4. Diskuse a různé
Ivo Rohovský připomněl, že na zasedání Zastupitelstva Kraje Vysočina č. 5/2011, konaném dne 
20. září 2011 byl jmenován novým členem výboru pro udělování medailí Jan Tecl, který nahradil 
Markétu Hejkalovou.
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Členové výboru diskutovali také o četnosti udělování medailí. Shodli se, že v tomto volebním 
období se měnit určitě nebude, to znamená, že medaile budou prozatím udělovány každý rok.

5. Závěr
Předseda poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil jednání.

Ivo Rohovský v. r.
předseda Výboru pro udělování medailí Kraje Vysočina

Zpracovala a zapsala Dana Vrábelová dne 24. 10. 2011.




